
FAU-møte Torsdag 26.05.16 1921

Møtt:
1 a Andreas Ko lås
1 b Heidi Andvik
2a Karina Riise-wergeland
2b Torunn Remme Sletten,
3 Torunn Remme Sletten,
4aRolfRian
4b Nina Egeland
5b Tim Hugo Nilsen vara
5a Katrine Aven
6a Jan Håland
6b Torunn Kolås
7a Therese S. Christensen
7b Bjørn Tore Starheim
Rektor

Ikkje møtt:
4a Rolf Rian, meldt frafall

Sakliste:

Sak 24 - 15/16 : Godkjenning av referat frå sist møte©
OK
Sak 25 -15/16 : Nytt frå ulike klassar
Ingen spesielle ting frå klassane, det er sommeravslutninger under planlegging

Sak 26 -- 15/16: 17. mai ... kva klassetrinn vann?
Vellykket, fornøyd med gjennomføringen.vi må tidligere i gang med planleggingen. Som
tidligere nevnt må foresatte få info om 17 mai ansvar på det første foreldre møte som nye
foreldre i 1 klasse. F AU tek dette med seg til første møte i høst. Kasserer i F AU bør sitte i 5
eller 6 klasse. Klippekort var bra. Men kostet 100 kr. Mange som var blitt satt opp på dugnad
stilte ikkje opp, de som startet ble ikkje avlost. Dette er ikke ett nytt problem.Det blir diskutert
litt om korleis ein kan øke deltagelse på arrangementetn Trenger bekreftelse før 17 mai at de
har mottat melding at de skal møte på dugnad. Forklare hva overskuddet går til ( skuletur
utenom Lindås kommune i 7klasse.).
Lage informasjonsbrosjyre for nye elever.
Fiskedam for voksne.
1. klasse og 7. klasse vann toget.

Sak 27 - 15/16: Orientering om ressurssituasjonen til komande skuleår
Cato har fått innvilget permisjon som rektor i Lindås Kommune. Aashild skal fortsette i
rektorstillingen. Inspektorjobben som Aashild hadde er na utlyst.
Ressurssituasjonen er knapp. Usikker om dei klassane som blei delt i høst blir delt ved
skulestart 2016. Både skule og heim ser store endringer i det sosiale og læringsutbytte. FAU



kontakter fra 4 og 5 klasse formidler fra foreldre at kjem til å bli reaksjoner fra flere om ikkje
delingen blir fra høsten 2016. Foreldene er en sterk gruppe, og vi som foreldre ønsker å kunne
bli kontaktet viss vi kan bidra. Rektor tar kontakt dersom ho treng hjelp. Kan små klasser
hindre økt bruk av spesialundervisning?
Finnes lover for barna sin arbeidsdag.

Sak 28 - 15/16: Kvalitetsplanen Stina orienterte om sist. Har F AU merknadar?

Fau er imponert over jobben som er gjort. Det vert stilt sporsmal om det vert vanskelig a folge
det økonomisk?
F AU Ved Lindås Barneskule vil trekke frem
S 45 pkt 2, sosiallaerer. vere den røde tråden.
S 45 pkt 5 helsesøster- stilling tilknyttet skulene.
Ser at det er viktig at både elever og lærere kan komme til disse, og dette gir det beste for
elevene.

Mykje møter på enkelte. Tar dette fokuset bort fra undervisning?

Sak 29- 15/16: Ymse
Stort temamote til hausten, kva ønsker me som tema
Trafikksikring
Sosiale media. Sending av bilder
Dette blir tatt opp til hausten.

Rektor snakker med driftstasjonen/ trafikksikringsgruppen ang situasjonen rundt skulen.
Etterlyser synfaring. Jmf tidligere referat.

Frammotemonsteret heldt fram. Skulen syns det er bedre med kortere dager og likt heile aret.

Komme inn brev frå leiar for storgruppe på småtrinnet med ønskeliste av leker.
Sykler for 2 klasse +
Hoppetau
3 0 spader og bøtter
Biler til sandkasseleik
Det er komt opp basketball kurver og Smashball. Mykje meir åta seg til. Mindre konflikter
ute i friminutter. Det har vore observert trakking på taket og dette blir ødelagt./ herverk.

Søke etter leiker via Ballpakke til skolegård. Milas.no

Gratis skule, kan ikkje kreve penger for f,eks adventkalender. Kan være en gavekonto
Det som er igjen i klassekassen ved slutt 7 klasse skal overføres til F AU. Dette er bestemt
tidligere.
F AU har ingen inntekt lenger.

Referent Therese Christensen


